

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2023-11-27 kl 18:30.

Plats: Digitalt.

Närvarande: Torgny Näslund, Lena Wiklund, Marie Berggren, Susanne Granberg, Kicki Johansson, Maria Juslin, Emelie Lönnebrink, Margit Håkansson.

Frånvarande: Anders Högdal.

§1 Ordförande öppnar mötet.

§2 Till justerare valdes Emelie Lönnebrink.

§3 Godkännande av dagordning

§4 Föregående protokoll – genomgång.

§5 Rapportering

- Från VU – inköp av dörr till Zoo.se hallen, beslut att hyra balkar för Gula huset, rekommendation av två medlemmar till SBK-instruktörer (Ylva, Mimmi) samt två medlemmar till TL-utbildning bruks respektive lydriad (Amanda, Aurora)
- Från VG-möte - förslag om checklista och "fadder" för den som etablerar ny VG, Torgny hanterar frågan vidare. Förslag att hitta annan dag än onsdag som "kursfri" på Ön, förslag torsdagar, Maria tar upp frågan på medlemsmöte. Förslag om abonnemang i stället för kontantkort för datorerna, hanteras under våren. Gräsklipparen behöver vinterförvaring, beslut och praktisk lösning behövs, Torgny tar kontakt med Pether. Fråga om att annat studieförbund kan fungera bättre för oss, Kicki undersöker.
- Från ÖND – valberedningen arbetar på förslag till ledamöter.
- Från SBK - inget
- Ekonomi – för närvarande ser det ut som kostnader överstiger intäkter, uppföljning i kvartalsrapport.
- Nytt beslut om ersättning för utlägg, kort ska användas i första hand, det åligger tävlingsledningen att se till att kort finns på plats under tävling. I vissa undantagsfall kan VG-ledare (men inte andra medlemmar) beviljas ersättning mot originalkvitto.

§6 Sponsring – Zoo.se, inget skriftligt avtal finns, nytt ställningstagande till samarbete hösten -24. Dogman har visat intresse och vi träffar dem inom kort, Rally Sweden kan ge bra intäkter om vi tar på oss funktionärsuppdrag, tas upp på medlemsmötet.

§7 Gula huset – ordförande ges fullt mandat att fatta de beslut som krävs för avyttring.

§8 Från valberedningen – förslag om köp av redovisningstjänst då de inte lyckats hitta ny kassör. Då köp av tjänst blir kostsamt för klubben tas frågan upp på medlemsmöte.

§9 Årsmötet – Sista söndagen i februari, Susanne och Margit förbereder.

§10 Nytt klubbområde – styrelsen behöver ha uppstartsmöte med arbetsgruppen.

§11 Vindelälvsdraget – Torgny har haft möte, förlustgaranti har efterfrågats från UBHK men en sådan kan inte ges.

§12 Förtjänsttecken och Årets hund, Maria har avsagt sig uppdraget och någon ny måste ta över.

§13 Nordic Dog Days har efterfrågat datum för våra hemmatävlingar maj-juni, Margit försöker få fram ett svar.

§14 Medlemsmöte 3 december, agenda utskickad, tillkommer några övriga frågor efter dagens möte. Annons är publicerad på FB och hemsida om medlemsmöte/adventsmingel.
Susanne/Torgny/Marie fixar fika.

§15 Övriga frågor

En fråga har kommit från draghundklubben om UBHK kan köpa in våg för draghundklubbens räkning. Svaret är nej.

§16 Ordförande avslutar mötet.

För protokollet

Margit Håkansson, sekreterare

Justeras

Torgny Näslund

Emelie Lönnebrink